
From:                                 "Gry Eirin Strand" <gstrand@ous-hf.no>
Sent:                                  Fri, 7 Jun 2024 13:47:58 +0200
To:                                      "Meling, Finn Owen" <FinnOwen.Meling@caa.no>
Cc:                                      "Nina Huynh Njølstad" <nihnjo@ous-hf.no>; "Agersborg-Hansen, Helene" 
<Helene.Agersborg-Hansen@caa.no>; "Kjetil Sagstad" <ksagstad@ous-hf.no>
Subject:                             23/28208- søknad om konsesjon for å anlegge, drive og inneha Oslo 
helikopterplass, Rikshospitalet - midlertidig landingsplass

Hei,
 
OUS HF har beklageligvis avdekket en feil i vår søknad om konsesjon der det i søknaden fremkommer to 
ulike antall flybevegelser for den tidsbegrense plattformen på Rikshospitalet. Ifbm pågående 
høringsuttalelse har det blitt påpekt et avvik på antall flybevegelser på Rikshospitalet. 
 
Fra søknad om konsesjon, side 2 avsnitt 2 står det følgende: 

«Oslo helikopterlandingsplass, Rikshospitalet her per i dag konsesjon til 1200 flybevegelser per år 
frem til 1. juni 2026. Ved en framskriving til 2032 forventer vi en økning på ca 5-7% per år basert 
på dagens tall {900 bevegelser per år), inkludert AW101, til 1300 bevegelser. Per uke vil dette 
utgjøre anslagsvis 13 landinger/26 flybevegelser. Landingsfrekvens på sykehus er avhengig av 
forhold utenfor vår kontroll, antall bevegelser er derfor høyst usikre. Frekvensen de siste årene 
har vært noe lavere enn estimert, men vi mener denne trenden vil snu og forventer en økning i 
fremtiden. Vi har derfor lagt inn et førhøyet antall for å t a ned risikoen knyttet til dette.»

 
Fra søknad om konsesjon, side 2 under §10 Opplysninger om landingsplassens anvendelse og utvikling 
står det følgende: 

«c) Basert på tidligere statistikk forventes det ca 38 flybevegelser per uke, totalt 2000 per år 
fremskrevet til 2032». 
 
Vi vil informere om og presisere at 1300 flybevegelser er det korrekte tallet og at det er dette 
tallgrunnlaget som er lagt til grunn for alle våre utredninger, inklusiv støyrapporter. 
 
Vi beklager dette og ber om at Luftfartstilsynet sender ut informasjon til aktuelle høringsinstanser slik at 
antall flybevegelser blir korrigert. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Gry Strand 
Sikkerhetssjef/Flyplassejf 
Oslo sykehusservice | Sikkerhet 
 
Oslo universitetssykehus HF 
 
Ikke sensitiv informasjon 
 
 


